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Abstract (en)
The drive connection between the second part (6) of the swash plate (3) and the piston (2) takes place via a ball head (21) which engages in a
guide running transversely to the axis of the piston. The ball heads are rigidly attached to the circumference of the swash plate and the ball guide
extends transversely through the drive side end (26) of the piston. The rotation of the piston about its longitudinal axis is closely restricted.

Abstract (de)
Die Hubkolbenmaschine hat ein Taumelscheibengetriebe, bei dem die Kolben (2) mit dem Umfang der Taumelscheibe (3) durch jeweils einen
Kugelkopf (21) gelenkig verbunden sind, der direkt oder über einen dazwischen angeordneten Gleitring (29) mit kugelförmiger Innenfläche (30) in
eine quer zur Kolbenachse verlaufende Führung (28) eingreift. Da somit Pleuelstangen mit jeweils zwei Kugelköpfen vermieden werden, kann die
Maschine kompakter ausgeführt werden. <IMAGE>
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